



《夏日狂賞》 消費獎賞活動

Summer Spending Rewards

顧客於指定日期在指定食環署街市：

獎賞1：作任何消費，可獲得磁石貼、摺扇、放大鏡及餐具一套。

獎賞2：以現金消費滿指定金額 (HK\$100) 或以上，可獲得購物袋、摺合背包或電話繩 (三選一) 一份。

獎賞3：以電子消費滿指定金額 (HK\$100) 或以上，可獲得購物袋、摺合背包、電話繩、隔熱墊或食物袋 (五選一) 一份。

獎賞4：顧客於指定日期在指定食環署街市商戶消費滿指定金額 (HK\$150) 或以上，可參與防蟲噴霧 DIY 工作坊活動。

Reward 1: a set of souvenir by any purchase at the stalls in designated FEHD market on the same day. (magnet stickers, foldable fan, magnifier and tableware)

Reward 2: by spending \$100 (cash) or above on the same day at the stalls in designated FEHD market. (shopping bag, foldable bag or phone strap (choose 1 out of 3))

Reward 3: by spending \$100 (contactless payment method) or above on the same day at the stalls in designated FEHD market. (shopping bag, foldable bag, phone strap, hot pot mat or food bag (choose 1 out of 5))

Reward 4: Customers can join the Pest Spray DIY workshop by spending HK\$150 or above at the stalls in designated FEHD market on the designated date.

舉辦街市	活動	日期	時間
香車街街市	消費獎賞活動	2024年6月21日至23日 (星期五至日)	
大圍街市	消費獎賞活動	2024年6月21日至23日 (星期五至日)	
	防蟲噴霧 DIY 工作坊活動	2024年6月22日 (星期六)	上午
愛秩序灣街市	消費獎賞活動	2024年6月28日至30日 (星期五至日)	09:30至12:30
	防蟲噴霧 DIY 工作坊活動	2024年6月29日 (星期六)	
牛頭角街市	消費獎賞活動	2024年6月28日至30日 (星期五至日)	下午
漁灣街市	消費獎賞活動	2024年7月5日至7日 (星期五至日)	14:00至17:00
	防蟲噴霧 DIY 工作坊活動	2024年7月6日 (星期六)	
青衣街市	消費獎賞活動	2024年7月5日至7日 (星期五至日)	
	防蟲噴霧 DIY 工作坊活動	2024年7月6日 (星期六)	

歡迎現場報名參加 (名額有限，先到先得)

- 每人每日只限換領以上獎賞各一次
- 顧客換領時必需提供收據或電子收據證明(最多可夾2張收據)，有關收據亦會被收起、蓋印或拍照紀錄
- 紀念品數量有限，先到先得
- 紀念品的種類如有更改，不作另行通知
- 如有爭議，食物環境衛生署保留最終決定權

- Each of the above rewards can only be redeemed once per day.
- Customers must provide receipts or electronic proof of receipts when redeeming (a maximum of 2 receipts can be attached). The relevant receipts will also be collected, stamped or photographed for record.
- Souvenir stock is limited and redemption will be made on a first-come, first-served basis.
- Advance notice will not be given for any change in the list of souvenir items.
- In case of dispute, the decision of FEHD should be final.

